
JULIANA JALOUSIVINDUE 



MONTERING AF JALOUSIVINDUE 

1. Udtag glasset i hele den sektion, hvor De ønsker jalousivinduet monteret. Brug en tyndbladet

hobbykniv, hvis De skal skære siliconen fri mellem glasset og profilerne.

2. Jalousibeslagene monteres ved hjælp af de 4 medfølgende specielbolte indefra i profilerne, enten i

siden eller i baggavlen.

3. Jalousibeslaget med håndtaget skal placeres i højre side, set indefra

4. Glassene placeres i de 5 holdere i jalousibeslagene og fikseres som vist på skitsen.

5. Til sidst monteres det glas, som De har afmonteret. Profilerne bør afrenses for silicone, før De

begynder på montage af glasset igen. Det kan være nødvendigt af tilpasse et enkelt stykke glas

afhængig af, hvilken model drivhus De har.



MONTAGE DES LAMELLENFENSTERS 

1. Entfernen Sie das Glas in der Sektion, wo das Lamellenfenster eingebaut werden soll. Verwenden Sie

ein Hobbymesser um das Silicon zwischen Glas und Profile zu entfernen.

2. Die Lamellenbeschläge werden anhand der 4 mitgelieferten Schrauben, von Innen montiert, entweder

an der Seite oder am Rückgiebel.

3. Der Lamellenbeschlag mit dem Handgriff wird an der rechten Seite, von Innen gesehen, platziert.

4. Die Gläser werden in den 5 Haltern der Lamellenbeschläge platziert und werden, wie auf der

Zeichnung fixiert.

5. Zu letzt wird das Glas, welches Sie entfernt haben, wieder montiert. Die Profile werden vorab gereinigt

bzw. Siliconreste werden entfernt. Die Glasscheibe muss angepasst werden, je nachdem welches

Modell Sie besitzen.



 

 

 

 

 

MOUNTING OF THE LOUVRE WINDOW 

 

1. Remove the glass from the section where you want to mount the louvre window. Use a thinbladed 

hobby knife if you want to cut off the silicone between the glass and the profiles.  

2. The louvre window is mounted by using the 4 screws – mount it from the inside either from the side or 

from the rear gable. 

3. The handle for the louvre window is to placed at the right side of the window – seen from the inside of 

the greenhouse. 

4. The glasses are placed in the five holders in the louvre window and are fixed as shown on the drawing. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Finally you mount the glass you removed from the section. We recommend that you remove all 

silicone from the profiles before you mount the glass again. Perhaps it is necessary to adjust one piece 

of glass depending on which greenhouse you have.  

 

 

 

 

 

 

 

 


